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ZAPISNIK 
S 48. SJEDNICE VMO POTOK 

 
48. sjednica VMO Potok održana je 02.02.2023. (četvrtak) s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Potok, M. Butkovića 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
-     Zoran Frković, predsjednik VMO 
-     Marsel Gović, član VMO 
-     Emil Viola, član VMO 
-     Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-     Leo Šamanić, zamjenik predsjednika VMO 
-     Alan Šustić, član VMO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice.  
2. Razno. 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1 

 

Predsjednik VMO Zoran Frković informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i dopisima 
primljenim između dvije sjednice.   
 
     Zaključak: 
 

 Vijeće je zaprimilo odgovor Odjela za kulturu u kojem se navodi sljedeće: „Niska 
ruševna zgrada smještena sa sjeverne strane Palače šećerane je zgrada Teatrino 
koja je uz Upravnu zgradu – Palaču šećerane upisana u Registar kulturnih dobara 
Republike Hrvatske kao Zgrada bivše tvornice "Rikard Benčić" u Listu zaštićenih 
kulturnih dobara. Trenutno smo u procesu sagledavanja mogućnosti obnove i 
rekonstrukcije objekta Teatrina u prostor namijenjen obavljanju kulturnih 
sadržaja“. 

 Odjelu za kulturu će se uputiti sljedeći odgovor: 
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  “Kada su planirani radovi u kompleksu „Benčić“ koji se sastoji od više zgrada 
pod zaštitom Ministarstva kulture,  onda je prilikom izrade idejnog projekta trebalo 
uključiti i ovu ruševnu zgradu, te sagledati njenu funkciju i plan obnove. 
Zahvaljujemo na Vašem detaljnom objašnjenju, ali moramo primijetiti da se uz 
ovako velika sredstva trebalo riješiti i zgradu Teatrino koja u postojećem stanju 
sada nagrđuje ovaj reprezentativni prostor“. 

 
 Vijeće je zaprimilo sljedeći mail ovlaštene predstavnice zgrade N. Cara 5: „Šaljem 

slike granja drveća kojeg nisu orezali u ulici Nikole Cara. Pri kraju prošle godine 
odradili su od parka do raskršća i više nisu došli za pola ulice, do semafora. 
Molim da obavijestite nadležne da se završi posao orezivanja, jer su grane 
opasnost po nevremenu. Prometni znak je jednog dana "završio" ispred zgrade 
Nikole Cara 5 i treba ga postaviti gdje mu je mjesto“.  
 

 Vijeće će proslijediti zahtjev Odjelu za komunalni sustav i odgovoriti gđi da je pred 
par dana KD Čistoća koja vrši poslove orezivanja zelenila izvijestila mjesni odbor 
da su više puta ostavljali obavijesti i trake da se ne parkira, ali to vozači nisu 
poštivali. Zbog toga su od Prometnog redarstva tražili da se automobili uklone, ali 
to nije učinjeno i nisu mogli do kraja obaviti svoj posao. 

 
 Zahtjev za uklanjanje prometnih znakova proslijedit će se Komunalnom redarstvu 

kako bi se utvrdilo tko ih je tu postavio u sklopu privremene signalizacije za 
vrijeme izvođenja radova na sustavu odvodnje. 
 

 Vijeće je primilo na znanje mail građana upućen Odjelu za komunalni sustav u 
kojem se traži zabrana parkiranja kod Pošte 2 u Krešimirovoj ulici 7 na način da se 
na oba kraja trotoara iz pravca željezničkog kolodvora kod same Pošte postave 2 
prometna stupića pod ključem kako bi se spriječio ulaz osobnih vozila i parkiranje 
na pločniku i šljunčanoj površini uz ogradu. Ključ stupića bi bio dostupan samo 
za dostavu i ukrcaj pošte. Sada su po cijeli dan radi besplatnog parkinga kojeg 
nitko ne kažnjava parkirana vozila na tom dijelu u dužini 100 metara. 

 
 Odjel za komunalni sustav mu je uputio sljedeći odgovor: „Po Vašoj prijavi 

prometni redari su izašli na teren, te izdali 14 mjera za vozila koja su bila 
nepropisno parkirana na području Krešimirove 7. Od rekonstrukcije Krešimirove 
ulice čitav južni koridor je zaštićen za pješake betonskim gljivama dok je ovo 
jedina propusna točka zbog parkirališne površine namijenjene korisnicama pošte 
za što postoji i prometna signalizacija i za koju je nejasno do kuda vrijedi. 
Sukladno tome tolerira se zaustavljanje građanima koji dolaze po pošiljke te 
djelatnicima “Hrvatske pošte“ u dijelu prolaza od pristupne ceste do ulaza u 
poštu, međutim u više slučajeva dolazi do parkiranja i duž cijele dužine. Prometni 
redari postupaju po prijavama građana, kao što smo i u ovom slučaju učinili, no 
represija ne daje uvijek željeni učinak. Mišljenja smo da bi postavljanje fizičke 
barijere trajno riješilo parkiranje na nogostupu i šljunčanoj površini-drvoredu, no 
Prometno redarstvo nije ovlašteno za izradu takvih prometnih rješenja. 
Postavljanje stupića je u nadležnosti tvrtke Rijeka Plus, te se takva procedura 
može pokrenuti putem nadležnog mjesnog odbora. Međutim, prema očitovanju  
Rijeka Plus-a navedeno nije javna površina, pa nemaju ingerenciju za postavljanje 
stupića. Dakle, stupiće može postaviti vlasnik navedene parcele. O vlasništvu 
površine kod pošte nemamo saznanja“. 

 Građanu i Odjelu za komunalni sustav će se odgovoriti da je MO Potok već puno 
puta (ne i u ovom konkretnom slučaju) davao prijedloge za konstruktivno 
rješavanje nastalih problema i na njih nažalost često dobivao neadekvatne 
odgovore od gradskih odjela i komunalnih društava. Djelatnici Prometnog 
redarstva trebaju djelovati preventivno i po zakonskim propisima, upozoravati 
vozače i kažnjavati nepropisno parkirana vozila. Protivimo se postavljanju fizičkih 
barijera jer to nije rješenje već smo za to da se prema nadležnosti omogući 
nesmetan rad djelatnicima Hrvatske pošte uz poštivanje prometnih pravila. 
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AD 2 
                 

 Vijeće je primilo na znanje sljedeću informaciju: „Danom stupanja na snagu Odluke o 
raspisivanju izbora 6.2.2023. prestaje mandat vijećima MO. Od tada nadalje 
predsjednik ima mogućnost potpisivanja dokumenata do konstituiranja novog vijeća. 
Izbori za nove sazive vijeća mjesnih odbora će se održati 12.03.2023. godine“. 
 

 Vijeće prima na znanje informaciju da je na web stranici Grada Rijeke 
https://ekonzultacije.rijeka.hr/odluka-o-nacinu-financiranja-djelatnosti-mjesnih-
odbora-na-podrucju-grada-rijeke/ objavljeno savjetovanje o Nacrtu prijedloga Odluke 
o načinu financiranja djelatnosti mjesnih odbora na području grada Rijeke. Tema 
kojom se bavi ovo savjetovanje tiče se svih građana, posebice vijeća mjesnih 
odbora, udruga građana, upravitelja zgrada i ovlaštenih predstavnika suvlasnika 
zgrada, no potiče se i ostala zainteresirana javnost da se u njega uključi. To su 
ujedno i zainteresirane javnosti koje se pozivaju na uključivanje. Savjetovanje ostaje 
otvoreno do 28. veljače 2023.     

 
 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
Vijećnici su suglasni sa zapisnikom. 
 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Potok: 
 

Snježana Seršić    Zoran Frković 
 


